
Referat til Beboerrådsmøde -torsdag d. 27/9-2018 kl. 17-20.  
 
Dagsorden 

- Valg af referent 
o Jakob 

- Valg af ordstyre 
o Anne 

- Godkendelse af dagsorden 
o Godkendt! 

- Nyt fra BBS ved Leif 
o Juletræet tændes lørdag d. 1/12. Leif og Kenneth vil være til stede. Der laves 

æbleskriver. Der ønskes som vanligt hjælp til at varme dem.  
o Beboerhuset er blevet sat i stand med nye borde, stole, service mv. som er låst 

inde. Beboerhuset kan kun lejes fredag til mandag. Der afholdes et møde fredag og 
mandag hvor der tjekkes om alt er der. Der kan lånes højborde, som lige nu står i 
kælderen. Depositum på kr. 500,- opkræves fredag. Der installeres en 
centralstøvsuger snarest. Der er installeret wifi.  

o Læsesalen på 11. sal bliver færdiggjort i løbet af uge 40. Der opstilles nye 
afskærmninger, kontorstole og borde. Der laves en lounge i det ene rum og 
ophænges kunst lavet af kollegianerne. Brugen af læsesalen og specialerummene er 
nedadgående. Der er installeret wifi.  

o Sovefaciliteterne fungerer rigtig godt. Der tjenes ca. 120.000 årligt, hvilket betyder 
at de fleste faciliteter er udlejet altid. BBS bruger meget tid på at vedligeholde og 
rengøre faciliteterne. Der køres fortsat registrering iht. loven. Det skal overvejes om 
priserne skal justeres til at være kostægte. Lokalerne er værdifulde for brugerne, 
men der kan komme udfordringer på sigt.  

o Persondataloven har fyldt meget, men er nu fuldt implementeret i BBS.  
o Antallet af flytninger er stabilt, ca. 40 om året.  
o BBS har indført tidsregistrering som betyder at medarbejderne tjekker ind og ud når 

de er på arbejde. FSB ønsker at indføre et nyt system, E-drift som skal sætte 
opgaverne i system, hvilket lige nu er udskudt.  

o En udefrakommende beruset mand har truet Leif en morgen kl. 5. Kenneth finder 
en mand der sover i nærheden af containerne og manden spytter og slår ud efter 
Kenneth. Michelle har opdaget en kvinde der har tisset i miljøgården, hendes mand 
kommer og snakker racistisk til Michelle. Det er utrygskabende for BBS og 
beboerne.  

o Leif vil gerne stille op en aften og fortælle om hjemfaldspligt og konsekvenserne for 
isolering mv.  

o FSB ønsker at ensrette proceduren ved lejlighedssyn. FSB vil fastsættelse dato for 
syn, og beboerne har pligt til at møde op. 

o Skadedyr: Der er mange rotter på Solbakken som efter kloakprojektet har ført dem 
til overfladen. Der er gift i alle rottebokse på ejendommen. Der er styr på 
kakerlakkerne efter meget arbejde. Der er stadig problemer med væggelus. Der er 
opsat tre frysere i kælderen hvor folk kan fryse deres ejendomme. Én lejlighed er 
alvorligt berørt og er blevet varmebehandlet. Det er en meget dyr proces. Fase to 



er at bruge gift i lejligheden hvilket ikke er optimalt. BBS ønsker at flytte 
hønsehuset for at bekæmpe rotter.   

- Nyt fra bestyrelsen 
o Intet nyt 

 
Indkommende forslag 

- Kan vi gøre noget ved at BBS ikke må benyttes sig af hovednøgler mere? – Anne lok. 043 
o Driftschefen fra FSB har påbudt at BBS ikke længere må have nøgler til 

lejlighederne. Der står i et ældre dokument at BBS har adgang til at have nøgler 
ifølge aftale med beboerne. Manglen på nøgler er et kæmpe problem – både 
økonomisk og i forbrug af tid. Der skal laves en ny aftale mellem beboerne og BBS 
om at de har adgang til nøgler. Beboerrådet giver BBS dispensation til at have 
adgang nøgler som hidtil, indtil en endelig beslutning træffer på beboermødet. 

o Jakob laver et udkast til en aftale mellem beboerne og ejendomskontoret som der 
kan stemmes om på beboermøde.  
 

- Børnehaven/vuggestuens brug af Solbakkens parkeringspladser – diskussion og evt. 
beslutning om at de ikke må benytte solbakkens parkering. – Anne lok. 043 

o Medarbejderne i børnehaven/vuggestuen benytter parkeringspladsen. De har 
adgang til tre parkeringskort. Parkeringspladserne tilhører reelt Otto Mønsted.  

o Der gøres ikke noget ved problemer lige nu.  
-  
- Opfølgning og diskussion af barnevogns opbevaring efter containerne er væk. – Anne Sofie 

lok. 
o På bestyrelsesmødet bliver det besluttet at forholdende omkring 

barnevognsskurene lovliggøres. Leif kontakter arkitekten mht. lovliggørelse af 
forholdet. Driftschefen fra FSB kontakter BBS efter henvendelse fra brandvæsenet, 
som påbyder at containerne fjernes. Anmelderen er driftschefen Michael Egelund, 
hvilket er under al kritik. Beboerrådet overvejer at opstille et mistillidsvotum mod 
driftschefen. Driftschefen har grebet ind midt i processen, hvilket er uacceptabelt.  

o Der igangsættes en oprydning af barnevogne. Folk skal hente et skilt til deres 
barnevogn i BBS og påsætte. Der afsættes 6 uger.  

-  
- Asfaltarbejde - Jakob lok. 054 

o BBS indhenter priser og bumpet udskiftes med nye i plast/metal. Det ønsker at 
bumpet ikke generer cykler.  

 
- Drøftelse af cykelparkering udenfor cykelparkeringen. – Jakob lok. 054 

o Fjernelse af de gamle højbede og opsætning af cykelparkering op ad hækken. 
Forslag til separat cykelparkering til børnecykler og ladcykler. Udskydes til næste 
møde. 

 
- Drøftelse af at afholde en arbejds/rengørings dag/weekend på Solbakken. – Anne lok. 043 

o Udskydes til næste møde 



- Diskussion af sommerens udfordringer med larmgener fra udendørsarealerne samt en 
drøftelse af specifik hændelse hvor der både på FB og personligt blev sagt/skrevet 
krænkende ting. – Anne Sofie lok. og Mikkel lok.  

o Husordenen skal tjekkes og evt. revideres. Gennemgås på næste møde. 
 

- Evt.  
o Der skal snarest muligt afholdes beboermøde hvor der kan vælges en ny 

beboerrådsformand.  
o Sammen med beboermødet indkaldes også til kollegianerforeningsmøde hvor der 

kan vælges til forperson til kollegianerforeningen.  
o Der er en udfordring med at folk cykler i pergolaen. Alle opfordres til pænt at minde 

udefrakommende om at det ikke er tilladt.  
  
 
 


